
DELEGATSKA
VPRAŠANJA
IN ODGOVORI

• XXX. KONFERENCA
DELEGACIJ — OŠ KET-
TEJA IN MLJRNA O US-
KLAJEVANJU OD
Na 3. seji zbora združenega
dela občinske skupščine 28.
maja 1986 je XXX. konfe-
renca delegadj — OŠ Ketteja
in Murna — posredovala na-
slednje pisno delegatsko
vprašanje:

»Po resoluciji naj bi se OD
v negospodarstvu sproti us-

• klajevali z OD delavcev v go-
spodarstva. Zakaj se usklaju-
jejo tako počasi, oziroma
zakaj se ne?«

Občinski komite za druž-
bene dejavnosti je pripravil
naslednji odgovor:
• Glede zaostajanja osebnih
dohodkov v družbenih dejav-
nostih za osebnimi dohodki v
gospodarstvu so bili osnova za
ugotovitvene sklepe, ki so jih
sprejemali IS občinskih
skupščin (le-ti so bili posre-
dovani od IS SML prek komi-
teja za finance), podatki
službe družbenega knjigo-
vodstva. Ker se na področju
družbenih dejavnosti me-
sečno skozi vse leto spremlja
gibanje priliva sredstev po
prispevnih stopnjah kot tudi
odnos med možno rastjo
skupne porabe in rastjo do-
hodka gospodarstva. se glede
na resolucijska doIočHa tudi
usklajuje možna rast sredstev
družbenih dejavnosti. Vse
podatke v posameznih perio-
dičnih obračunških obdobjih
pripravlja in posreduje
Služba družbenega knjigo-
vodstva.

Dosedanje usmerjanje gi-
banja OD na osnovi letnih
dogovorov je imelo po Ietu
1981 značaj dogovorjene
manjše rasti OD v negospo-
darstvu v razponu od
5—10% za rastjo OD v go-
spodarstvu. Te usmeritve so
do leta 1983 ko je prevladala
usmeritev enake rasti OD
tako v gospodarstvu kot ne-
gospodarstvu povzročile v
vseh družbenih dejavnostih.
da je raven OD zaostajala za
ravnijo le-teh v gospodarstvu.
Del vzroka za taka gibanja pa
je izkazan tudi zaradi časov-
nega zaostanka. v katerem so
sledili ugotovitveni sklepi o
možni rasti OD za negospo-
darstvo v primerjavi z rastjo
OD gospodarstva v posamez-
nih obračunskih obdobjih.

Resolucija za leto 1986
vsebuje usmeritev, da bomo v
tem letu nadaljevali z izvaja-
njem programov za uskladi-
tev ravni OD delavcev v ne-
gospodarskih organizacijah z
ravnijo OD delavcev v go-
spodarstvu.

Politika usklajevanja OD v
družbenih dejavnostih je bila
določena tudi v letu 1985, saj
smo ob koncu leta 1984 ugo-
tavljali veliko neusklajenost
OD delavcev v družbenih de-
javnostih z OD delavcev v go-
spodarstvu. Na osnovi tega so
se v letu 1985 izvajali posebni
programi usklajevanja OD v
družbenih dejavnostih.

• V. konferenca delegadj
— Julon. Arbo. Olma. Teol
— o uvedbi redne avlobusne
proge MPP do konca indu-
strijske cone Moste in cestne
povezave s sosesko Novo
Polje

1. Ozdi v industrijski coni
Moste že nekaj let prosimo za
ureditev avtobusnih prevo-
zov. tj. za uvedbo REDNE
PROGE. ki bi povezovala in-
dustrijsko cono z mestom. ne
samo ob časovnih konicah,
pač pa v določenih časovnih
intervalih predvsem dopold-
ne.

Ne moremo se zadovoliti z
odgovorom, ki je bil dan na
delegatsko vprašanje na 49.
seji zbora združenega dela.

Ne strinjamo se. da bi se
zadeva reševala šele v letu
1987. Redna avtobusna
proga bi morala biti uvedena
čimprej (najkasneje jeseni
1986. leta). Prosimo. da pri-
stojni upravni organ obrav-
nava in uredi zadevo z naj-
večjo mero odgovornosti.

2. Pristojni ubčinski komite
prosimo, da še enkrat preuči
možnost CESTNE POVE-
Z AVE med industrijsko cono
na Letališki cesti in stano-
vanjsko sosesko Novo Polje.
Odgovor, da navedena pove-
zava ni v planu. ni sprejemljiv.
saj plane izdelujcmo in spre-
jemamo za naše potrebe (ob
upostevanju vseh potreb de-
lovnih tjudi in občanov).

Tudi v tem primeru se ne
moremo strinjati z odgovo-
rom v dopisu občinskega ko-
miteja za urbanizem. gradbe-
nišlvo in varstvo okolja ob-
čine Ljubljana Moste-Polje z
dne 19. 5. 1986 o ureditvi
prometnih zvez z industrijsko
cono MP 3.

Prosimo za ureditev zadev
in pisni odgovor.
Vodja V. konference delega-

MARČELO PAHOR

Vprašanja delegacije
V. konference delegacij so

bila postavljena na junijski
seji zborov občinske skupš-
čine in do naše rcdakcije
nanje še ni bilo odgovorov.
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